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Protokół nr 11/2019
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

odbytego w dniach 26 oraz 27 listopada 2019 r.

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle odbyło się w sali
obrad (pok. 229) Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza Piramowicza
32.

W posiedzeniu uczestniczył:

1) Leszek Dulęba – radna prawny.

Obecność członków komisji - według załączonej listy obecności, która stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:05, stwierdzenia prawomocności obrad i powitania
dokonał wiceprzewodniczący komisji Andrzej Kopeć.
W chwili rozpoczęcia obrad nieobecni byli radni: Katarzyna Dysarz oraz Dominik
Szustakiewicz. Radny Dominik Szustakiewicz dołączył do posiedzenia, natomiast
Katarzyna Dysarz nie dołączyła.
Wiceprzewodniczący komisji stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady
Komisji Rewizyjnej są prawomocne.

Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 10/2019 z dnia 25 października 2019 r.
4. Propozycje do planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle na

rok 2020.
5. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
6. Zakończenie obrad.
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W związku z brakiem uwag do ww. porządku obrad, wiceprzewodniczący komisji
Andrzej Kopeć poinformował, że porządek został przyjęty.

Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 10/2019 z dnia 25 października 2019 r.

Wiceprzewodniczący komisji poinformowała, iż w związku z brakiem osób
zgłaszających się poddaje pod głosowanie protokół.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz,
Małgorzata Lipczyńska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew
NIEOBECNI (2)
Katarzyna Dysarz, Dominik Szustakiewicz

Ad 4.
Propozycje do planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
na rok 2020.

Wiceprzewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, iż członkowie komisji
otrzymali od przewodniczącej komisji Katarzyny Dysarz propozycję planu pracy
Komisji Rewizyjnej na rok 2020, który można modyfikować.

Grażyna Filipowicz zaproponowała kontrolę funkcjonowania Biura Audytu i Kontroli
Wewnętrznej.

Wiceprzewodniczący komisji poprosił o opinię prawną w kwestii ww. kontroli.

Mecenas Leszek Dulęba zwrócił uwagę, iż Biuro Audytu i Kontroli Wewnętrznej
posiada dane wrażliwe, które powinny w tym zakresie zostać zanonimizowane.

Andrzej Kopeć zapytał, czy wyniki kontroli wewnętrznej są jawne dla radnych.

Mecenas odpowiedział, iż nie uważa, że wyniki audytu podlegają odgórnego
utajnienia i odmowie, ale z zastrzeżeniem.
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Katarzyna Kukolka-Bogocz zaproponowała kontrolę w zakresie gospodarki
nieruchomościami i planowania przestrzennego.

Jacek Król zaproponował kontrolę sprawdzającą w Miejskim Zakładzie
Komunikacyjnym oraz kontrolę w Kędzierzyńsko-Kozielskim Parku Przemysłowym.

Fabian Pszon zaproponował kontrolę w Wydziale Zarządzania Kryzysowego.

Dominik Szustakiewicz zwrócił uwagę, iż należy przeanalizować ilość kontroli już
zaproponowanych. Dodał, że przewodnicząca komisji także przedstawiła swoją
propozycję planu na cały rok, która jest nieobecna na posiedzeniu.

Wiceprzewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował radnych, iż Statut Gminy
mówi, aby ustalić termin czasowy planowanych kontroli w związku z tym ustalono
przedziały czasowe kontroli. Następnie poinformował, iż zarys planu pracy komisji
został sporządzony. W trakcie przerwy sesyjnej dnia 27 listopada będzie krótkie
posiedzenie Komisji Rewizyjnej, aby przewodnicząca komisji odniosła się do
sporządzonego planu pracy.

Ad 5.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Fabian Pszon wniósł o przedłużenie pracy zespołu kontrolnego w Urzędzie Miasta
w zakresie działalności Biura Informacji i Promocji Miasta, do 31 grudnia 2019 r.

Wiceprzewodniczący komisji poddał pod głosowanie wniosek radnego.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz,
Małgorzata Lipczyńska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz
NIEOBECNI (1)
Katarzyna Dysarz

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosami „za”) zaopiniowała pozytywnie ww.
wniosek.
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Wiceprzewodniczący komisji wniósł o przedłużenie pracy zespołu kontrolnego
w zakresie kontroli sprawdzającej realizację wniosków pokontrolnych z kontroli
przeprowadzonych w pierwszym półroczu 2019 r. pod kątem ich uwzględnienia w
bieżącej pracy podmiotów kontrolowanych, do 31 grudnia 2019 r.

Wiceprzewodniczący komisji poddał pod głosowanie wniosek.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz,
Małgorzata Lipczyńska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz
NIEOBECNI (1)
Katarzyna Dysarz

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosami „za”) zaopiniowała pozytywnie ww.
wniosek.

Dominik Szustakiewicz powiedział, że można wprowadzić kontrolę dotyczącą
sprawdzenia w jaki sposób są realizowane płatności na zakończonych zadaniach
inwestycyjnych z danego roku.

Andrzej Kopeć zaproponował, aby sprawdzić tą kwestię w trakcie przeprowadzanych
czynności absolutoryjnych.

Dominik Szustakiewicz wniósł o przedstawienie Komisji Rewizyjnej stanu realizacji
zaleceń pokontrolnych w zakresie wizji lokalnej stanu infrastruktury miejskiej (place
zabaw), które to wykryte usterki miały być usunięte do dnia 30 czerwca 2019 r.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz,
Małgorzata Lipczyńska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz
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NIEOBECNI (1)
Katarzyna Dysarz

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosami „za”) zaopiniowała pozytywnie ww.
wniosek.

Dnia 27 listopada 2019 r. (przerwa sesyjna) o godz. 16:55 przewodnicząca komisji
Katarzyna Dysarz otworzyła drugą część posiedzenia Komisji Rewizyjnej, aby
dokończyć plan pracy komisji na 2020 r.

Nieobecny na posiedzeniu był radny Andrzej Kopeć.
Przewodnicząca komisji stwierdziła, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady
Komisji Rewizyjnej są prawomocne.

Następnie przewodnicząca komisji przedstawiła plan ustalony dnia 26 listopada 2019
r. na części pierwszej posiedzenia i poddała go pod głosowanie (plan pracy komisji
stanowi załącznik do niniejszego protokołu).

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz,
Małgorzata Lipczyńska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz
NIEOBECNI (1)
Andrzej Kopeć

Ad 6.
Zakończenie obrad.

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz podziękowała za uczestnictwo
w posiedzeniu, po czym o godz. 17:00 zamknęła obrady Komisji Rewizyjnej.

PRZEWODNICZĄCA KOMISJI
Katarzyna Dysarz (-)

Protokołowała Joanna Motyl


